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Our topic falls within the field of applied linguistics, and it is known as applied
linguistics, and we have referred to the contributions of the Algerian scientist Abd al-
Rahman al-Haj Saleh, as our study is represented in the "linguistic eftorts in Algeria"
Abd al-Rahman al-Hajj "Saleh" as a model, and we had to From the engineering of
our research according to a plan that imposed an introduction, such as defining terms,
followed by the first chapter on language science (linguisticsy, in which they touched
on the emergence, fields, and flags of linguistics, then the second chapter comes, to
clarify the contributions of Abd al-Rahman al-Haj Saleh "in this science, and then

Conclusion as a presentation of our findings.

— Keywords: computational linguistics, linguistic repertoire, dictionaries.
Hid A1 ARG ok @

Notre sujet releve du domaine de la linguistique appliquée, et il est connu sous le
nom de linguistique appliquée, et nous nous sommes référés aux contributions du

scientifique algérien Abd al-Rahman al-Haj Saleh, car notre étude est représentée



dans les "eftorts linguistiques en Algérie " Abd al-Rahman al-Hajj "Saleh" comme
modele, et nous avons dua partir de l'ingénierie de notre recherche selon un plan qui
imposait une introduction, telle que la définition des termes, suivie du premier
chapitre sur la science du langage (linguistique) , dans lequel ils ont abordé
I'émergence, les domaines et les drapeaux de la linguistique, puis le deuxieme
chapitre est venu, pour clarifier les contributions "d'Abdul Rahman Al-Haj Saleh"

dans cette science, puis Conclusion en tant que présentation de nos résultats.

- Mots clés : linguistique computationnelle, répertoire linguistique, dictionnaires.



